

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Ioh. Antonio Vulpio. Epist. XXII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

rum. Eum velim roges, ut me diligat, quando ego singulari sum in illum benevolentia, sic, ut te amulum vix patiar. Salutabis meo nomine exquisitam doctrinam virum, poetam summum, Petrum Angelium Bargæum, qui Latinam, & Græcam linguam istic publico munere maximam suam cum laude, proficitur. Vale Romæ, X. Kal. Jun. M.D.LXVIII.

JOH. ANTONIO VULPIO.

EPIST. XXII.

Gratias agit Vulpio de Inscriptionibus missis, & scriptis ad se literis, quas tanti apud se esse scribit, ut majorem felicitatis humane partem in doctorum & proborum virorum amicitia penas.

Form. Laudem non agnoscere. Ibi. Quodque mihi haud paulo plus. (A)

Form. pollicendi studium suum. Ibi. Si quis est. (B)

Vix credas, quam me delectaverint Inscriptiones à te missæ: non solum, quia disertæ, ac per-elegantes: verum etiam, quia gratiæ ineunda ab amplissimo viro singulari virtute ornato, Thoma Altimaro, oblatam occasionem avidissime sum, complexus. Nam, quod inde natum est argumentum epistolæ tuæ, ita scriptæ, ut summum ingenium, summum etiam erga me amorem ostendat: hoc ipsum apud me quanti esse putas? equidem, si quæ est hujus vitæ felicitas, majorem ejus partem in hominum eruditione & probitate excellentium, id est, tui similium, amicitia constituo.